

太空漫游 (Space Walking)

小时候，每当我们抬头，望着天上繁星点点，有几个问题总是萦绕在脑海：星星为什么会眨眼睛呀？刚刚划过的流星是不是外星人开的小汽车？外星小朋友…会喜欢吃什么东西呢？要是我也能去太空漫游就好了…

★ When we were young, whenever we looked up at the stars in the sky, a few questions always lingered in our minds: Why do stars twinkle? Was the shooting star that just passed by a car driven by an alien? What would alien children like to eat? If only I could roam in space too...

让我们跟随全球最著名的童书作家奥利弗杰弗斯一起，去月球冒险。戏剧故事改编自著名的绘本《The way back home》，讲述了一个关于友情的奇妙故事。我们将带领小小宇航员们进行一次特别的太空之旅。从设计我们的太空飞船开始，为自己的太空队起名、设计标志、制作飞船模型，然后跟随故事的发展进入到太空旅行，用我们的想象填满整个宇宙。

★ Let's follow the world's most famous children's book author, Oliver Jeffers, on an adventure to the moon. The drama story is adapted from the famous picture book "The Way Back Home," which tells a wonderful story about friendship. We will lead our little astronauts on a special space journey. Starting with designing our own spacecraft, naming our space team, designing a logo, making a spacecraft model, and then following the development of the story into space travel, filling the entire universe with our imagination.

课程介绍:

《太空漫游》这个戏剧演绎了一个有趣特别的故事，它可以让人讨论关于外太空旅行需要什么、讨论迄今为止的太空旅行、讨论其他行星、讨论旅行业务或给出前往其他新奇的地方时的一些建议。

课程目标:

1、我们将围绕太空的主题，结合手工、模型制作、道具制作、场景模拟等，让小小宇航员们将在完全放松和自然的状态下，不知不觉的学习和宇宙探索相关的单词和表达，不仅奠定英文的表达基础，更是丰富孩子的英文词汇，做好英文启蒙。

2、利用角色扮演和专门设定的情景，鼓励孩子们学习“外星语”，巧妙的和英文口语以及故事情景结合，锻炼孩子的口语表达。

3、培养社交能力。语言的意义在于社交，我们将为小小宇航员设计无数以“外星人”为主题的社交场景，鼓励他们与“外星人”谈判、沟通、劝说等等，让语言在真实交往中发生，不仅提升英语的交流能力，更是提升英语思维能力。

4、融入丰富的语言符号。我们将利用一些列的标志、营地符号、发射台口令等图形化的场景，鼓励孩子们在游戏中进行初步的英文书写意愿，让语言的表达形式更为丰富。

Course Introduction:

“Space Roaming” is a drama that tells an interesting and special story. It allows people to discuss what is needed for outer space travel, discuss space travel so far, discuss other planets, discuss travel services or give suggestions for going to other novel places.

Course Objectives:

1. We will focus on the theme of space, combining handicrafts, model making, prop making, scene simulation, etc., to allow our little astronauts to unconsciously learn words and expressions related to space exploration in a completely relaxed and natural state, not only laying the foundation for English expression but also enriching children’s English vocabulary and preparing them for English enlightenment.
2. Using role-playing and specially designed scenarios, children are encouraged to learn “alien language”, cleverly combining English spoken language with story scenarios to exercise children’s oral expression.
3. Develop social skills. The meaning of language lies in social interaction. We will design countless social scenarios with “aliens” as the theme for our little astronauts, encouraging them to negotiate, communicate, persuade, etc. with “aliens” using “alien language”, allowing language to occur in real interactions, not only improving English communication skills but also enhancing English thinking ability.
4. Incorporate rich language symbols. We will use a series of signs, camp symbols, launch pad commands and other graphic scenes to encourage children to have an initial willingness to write in English during the game, making the form of language expression richer.



太空漫游

【秋季课程招募】

Space Walking

我们将带领小小宇航员们进行一次特别的太空之旅。



【年龄段】 K3-5

【人数】 10

【起始日期】 2023.09.18

【学费】 4200元

·周一 15:30-16:30

·1小时/学时，共15学时

联系方式: 17704017645 (微信同号)
地址: 深圳市南山区华侨城创意园东部工业区H3栋605



扫码咨询

教师团队介绍 (Faculties)



C DRAMA
儿童戏剧学院师资团队



林彦君 linda

👑 高级教师

- 英国哈德兹菲尔德大学
- 10年戏剧教育经验
- 以英语为母语，近10年英国生活学习经历
- 英文儿童剧剧目演绎作品：《爱丽丝梦游仙境》、《蚂蚁和蚂蚱》、《花音魔笛手》、《胆小的狐狸》、《深蓝大海》、《自私的巨人》等



C DRAMA

儿童戏剧学院师资团队



叶子豪 Aiden

👑 初级教师

- 深圳大学戏剧表演专业本科
- 深圳市音乐剧协会会员
- 4年戏剧教育经验
- 音乐剧作品：《发胶明星梦》、《海上奇缘》等
- 戏剧作品：《骆驼祥子》、《雷雨》、
《温德米尔夫人的扇子》等



C DRAMA
儿童戏剧学院师资团队



何芷萱 Helen

👑 初级教师

- 中国传媒大学 播音与主持艺术专业本科
- 4年戏剧教育经验
- 独幕剧：《公鸡县令》、《父亲的灯影戏》等
- 剧目多次获得省级赛事一等奖